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Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH, Vladi Federacije BiH i Vladi Republike Srpske – 

„Koliko je zaposleno savjetnika na nivou Vijeća ministara BiH, Vlade Federacije BiH i Vlade 

Republike Srpske, kao i koliko se sredstava godišnje izdvaja za njihove plaće u periodu od 

2005. do 2010. godine?“ 

 


